
 

 

 

 

 
 01/2024/ 18  فى سكندرية  الا

 
 البورصة المصرية   /السادة 

 
 قطاع الافصاح  

 
 و بعد ،،،تحية طيبة  

 
و الشركات  الممنوحة للشركة  المجمعة    لقروض ل هيكلة الأرصدة القائمة    لاعادة  جهود الشركةفى إطار  

الشركة  أن  عن  أن تفصح  تود الشركة    . للشركة  والمستقبلية موقف السيولة الحالية  لتحسين  و ذلك  التابعة  

بنسبة  و    مارات()الإمارين  أوشن  لها  التابعة   البترولية  ٪   لشركة  51المملوكة  الملاحية و    - الخدمات 

)فقط أربعون  مليون دولار    40مبلغ  لك مقابل  وذ بحرية  بيع وحدة  صفقة  الانتهاء من  فى صدد    ماريدايف 

  و سيتم استخدام العائد   نتهاء من الصفقه خلال اسبوع من تاريخه متوقع الإمن الو  مليون دولار أمريكى(  

  45.5  بلغت و التى   مباشرة مع البنوك المانحةمارات(  )الإ  مارين أوشن  تسويه مديونية شركة  ل  بالكامل

اوشن  شركة  انه لن يكون هناك اي تدفقات نقدية ناتجة عن الصفقة لاي من   علما  ،ىمليون دولار امريك 

 .ماريديف الملاحية و البترولية  لخدمات اشركة او  )الامارات(  مارين 

   .( مكرر 43الالتزام باتباع قواعد القيد و خاصة المادة ) بو سوف تقوم الشركة 

مناقشة  بعد    ) الامارات(  اوشن مارين شركة  إدارة  صفقة البيع عن طريق  ات  جراءإتمام إتم  ملحوظة:  

البتممثلى  مع  الصفقة   و  الملاحية  الخدمات  لشركة  شركة  المساهمين  مجلس  فى  مارين رولية    اوشن 

  افقة موللنعقاد  لإ باماريدايف    - مجلس ادارة شركة الخدمات الملاحية و البترولية  م  لز  ي  لم  عليه ف  و   مارات(لإ)ا

     .الصفقة تلك على  

 

 ،،،  وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير 
 

  محمد أبو النصر          
  

 مدير علاقات المستثمرين و مسئول الاتصال  
 
 
 



 

 

Translated from Arabic  
Alexandria,    18 /01/2024 
 
To:- EGX 
Disclosure Department  
Dear Sirs  

 
 
As per the group extended efforts to restructure the company and 

subsidiaries’ debts position in order to improve company current and 

future cash flow. The company would like to disclose that Ocean Marine 

FZC (UAE), which is 51% owned by Maridive, is in the process of finalizing 

a deal to sell a marine unit for an amount of $ 40 million (only Forty Million 

US dollars) and the deal is expected to be completed within a week from 

its date. The entire proceeds will be used to settle Ocean Marine's (UAE) 

debt directly with the lender banks amounting to 45.5 million US dollars, 

Noting that there will be no net proceeds to Ocean Marine (UAE) nor 

Maridive and Oil Services from such sale. 

The company will commit to following the rules of registration and deletion, 

especially Article (43) bis.  

Note: The sale deal was completed by the management of Ocean Marine 
(UAE) after discussing the deal with Maridive & Oil Services company 
representatives in the Board of Shareholders of Ocean Marine (UAE). 
Therefore, there was no requirement for Maridive & Oil Services Board of 
Directors to take place to approve such transaction. 

 
Yours Faithfully, 

 
 
 
 
Mohamad Abou Al-Nasr 
Investor Relations Manager  
and Communications Officer 


